
Protokół Nr  XXX/08
z Sesji Rady Miejskiej w Błoniu

odbytej w dniu 19 grudnia 2008 r.
w siedzibie OSP w Błoniu, przy ul. Jana Pawła II 

Cześć I

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Procedura związana z uchwaleniem budżetu Gminy na rok 2009.

1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej.
2) Odczytanie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej.
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.
4) Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie.
5) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Błonie.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla 
członków  Ochotniczych  Straży  Pożarnych,  którzy  uczestniczyli  w  działaniu 
ratowniczym  lub  szkoleniu  pożarniczym  organizowanym  przez  Państwową  Straż 
Pożarną lub Gminę.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bieniewice.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia obszaru zabudowy śródmiejskiej miasta Błonie.
7. Podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany postanowień w umowach o oddanie gruntu w 

użytkowanie wieczyste.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z 

tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.
10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w drodze darowizny.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosków pokontrolnych.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  na rok 

2009.
13. Interpelacje i zapytania.
14. Zamknięcie Sesji.

Część II – godz. 19.00

Spotkanie Opłatkowe

Ad. 1.

O godz. 17.00 XXX Sesję Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady p. Piotr Pniewski, 
który  powitał  zebranych  i  na  podstawie  listy  obecności  (załącznik  do  protokołu)   na  ten 
moment stwierdził obecność 14 Radnych i quorum do podejmowania uchwał.
Następnie Przewodniczący Rady nawiązując do tego, że porządek obrad został dostarczony 
Radnym i wywieszony do publicznej wiadomości  zapytał -  czy obecnie ktoś zgłasza uwagi 
do porządku obrad.
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Radni  nie  zgłosili  uwag.  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem 
porządku obrad. Za głosowało 14 Radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Przewodniczący 
Rady stwierdził, że porządek obrad przyjęto jednogłośnie.

Ad. 2.

Przewodniczący  Rady   przedstawił  kolejne  etapy  procedury  związanej  z  uchwalaniem 
budżetu gminy i następnie udzielił głosu Burmistrzowi p. Zenonowi Reszce, który zwracając 
się do wszystkich obecnych tytułem wstępu przed rozpoczęciem w/w procedury:

- stwierdził, że z wielką przyjemnością wraz z Panią Skarbnik, swoim Zastępcą, 
Sekretarzem Gminy i  wszystkimi  Naczelnikami  Wydziałów odpowiedzialnymi 
za  przygotowanie  budżetu  na rok 2009 -  prezentuje  już III-ci  budżet  obecnej 
kadencji,

- podkreślił, że jest  to dobry budżet, pro inwestycyjny, pro rozwojowy i 
zrównoważonego rozwoju, zarówno jeśli chodzi o podział tego budżetu na 
realizację różnych przedsięwzięć, jak i podział zadań między miasto a gminę – tu 
Burmistrz stwierdził, że budżet jest jeden i 32 miejscowości wiejskie są równie 
ważne jak miasto, więc uważa, że  dla mieszkańców wsi budżet ten jest 
korzystny.

Dalej wskazał, że:
− budżet wynosi  prawie 75 mln zł i w stosunku do poprzedniego roku jest to  bardzo 

duży wzrost,
− na wydatki inwestycyjne przeznacza się 30 mln zł i daje to bardzo dobry wskaźnik 

jeśli chodzi o stosunek inwestycji do całości budżetu,
oraz poinformował, że:

− budżet powstał w wyniku wspólnej, bardzo ciężkiej pracy z Radą Miejską,
− na temat budżetu odbyło się 6 długich i trudnych spotkań z Radą, w tym 2 odbyły się 

jeszcze w listopadzie -  zanim sporządzono prowizorium budżetowe -  aby przyjąć 
pewne priorytety, na które Rada zwracała szczególną uwagę,

− wszystkie intencje, propozycje i uwagi Rady starano się więc uwzględnić już  w 
prowizorium budżetowym,

− po prowizorium odbyły się 4 spotkania, na których Radni zgłosili szereg różnych 
uwag i w większości uwagi te zostały uwzględnione w ostatecznym kształcie budżetu, 
zwłaszcza uwagi dot. załączników inwestycyjnych – na rok 2009 i na lata 2009-2011,

− największą inwestycją ujętą w budżecie jest budowa Centrum Kultury i jest to duże 
przedsięwzięcie, wokół którego skupia się cały budżet, a w związku z tym 
koniecznym było  zaplanowanie kredytu, co nie oznacza jednak, że będzie on 
realizowany już w styczniu,

− dopiero w ciągu roku okaże się na ile wystarczy środków na to duże przedsięwzięcie i 
czy uda się pozyskać dofinansowanie z funduszy unijnych, bowiem złożony będzie 
wniosek  na kwotę 17 mln zł,

− budżet uwzględnia potrzeby w zakresie dróg głównie na terenach wiejskich, ale i na 
terenie miasta, gdzie główną inwestycją będzie kontynuacja zadania tj. ulicy 
Piłsudskiego,

− inne zadania to budowa parkingów, chodników, rewitalizacja zieleni miejskiej, 
monitoring, kontynuacja remontu przychodni zdrowia, oświetlenie ulic na terenach 
wiejskich i w mieście, rewitalizacja rzeki Rokitnicy.

Następnie kierując słowa do Rady Burmistrz wyraził przekonanie, że budżet został wspólnie 
dobrze przygotowany i podziękował za włożoną w to pracę, zgłoszone uwagi, propozycje, 
wnioski oraz jak podkreślił, często trudne, ale twórcze dyskusje. Podziękowanie złożył 
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również Pani Skarbnik Halinie Ziental, wszystkim Naczelnikom Wydziałów oraz 
pracownikom. Na koniec swojej wypowiedzi Burmistrz poprosił Panią Skarbnik o 
przedstawienie najważniejszych wskaźników dla budżetu.

Ad. 2 ppkt. 1

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Skarbnik Halinie Ziental, która:
− przedstawiła projekt uchwały wraz z załącznikami w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy na rok 2009 uwzględniający dokonane autopoprawki i odczytała jego treść.

Ad. 2 ppkt. 2

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje stałe Rady Miejskiej na wspólnym 
posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2008 r. pozytywnie zaopiniowały przedstawiony przez Panią 
Skarbnik projekt budżetu  na 2009 r.

Ad. 2 ppkt. 3

Kontynuując  procedurę  związaną  uchwalaniem  budżetu  Gminy,  w  punkcie  tym 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Piotr Pniewski odczytał treść Uchwały Nr 308/2008/P - 
wraz  z  uzasadnieniem  -  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 
w Warszawie  z  dnia  5  grudnia  2008 r.  w sprawie  wydania  opinii  o  przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Błonie projekcie uchwały budżetowej i deficycie na 2009 r. oraz o 
prawidłowości prognozy kwoty długu.

Konkluzją w/w uchwały była pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Ad. 2 ppkt. 4

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem budżetu i zapytał - 
kto z Radnych chciałby zabrać głos. Radni nie zgłosili się do dyskusji. 

Ad. 2 ppkt. 5

Przewodniczący  Rady  p.  Piotr  Pniewski  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu 
uchwały  budżetowej  wraz  ze  zmianami,   przedstawionym   w imieniu  Burmistrza  Miasta 
i  Gminy Błonie  przez  Panią  Skarbnik  Halinę  Ziental.  Za  przyjęciem uchwały  w sprawie 
uchwalenia  budżetu  Gminy  Błonie  na  rok  2009  głosowało  15  Radnych,  przeciw  0, 
wstrzymało się 0. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.
Uchwale  został  nadany  numer  XXX/199/08  i  stanowi  ona  załącznik  do  niniejszego 
protokołu.

Na sali obrad rozległy się brawa.
Głos zabrał Burmistrz p. Zenon Reszka, który:

- na  ręce  Przewodniczącego  Rady  i  wszystkich  Radnych  jeszcze  raz  złożył 
szczególne  słowa  podziękowania  za  wkład  pracy  nad  budżetem  i  jej  efekty 
potwierdzone  powyższym wynikiem głosowania, 

- podkreślił,  że  jest  to  szczególny  budżet,  bowiem  jest  to  połowa  kadencji 
obecnego samorządu, więc  dotychczasowa współpraca z Radą dobrze wróży na 
kolejne dwa lata.
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Słowa Burmistrza przyjęto brawami.

Burmistrz  podziękował  również  Pani  Skarbnik  Halinie  Ziental,  naczelnikom  Wydziałów, 
Dyrektorowi ZUK, Zastępcy Burmistrza, Sekretarzowi Gminy i pracownikom – wszystkim 
odpowiedzialnym za przygotowanie i późniejszą realizację budżetu.

Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi i jednocześnie ze swej strony przyłączył się 
do przekazanych wszystkim podziękowań.

Ad 3.

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 1 grudnia br. na Jego ręce wpłynął wniosek 
grupy Radnych w sprawie wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Błonie i w tym 
miejscu odczytał treść wniosku (załącznik do protokołu) o podniesienie wynagrodzenia wraz 
z uzasadnieniem oraz poinformował, że:

− pod  wnioskiem  podpisali  się  Radni:  Grzegorz  Banaszkiewicz,  Irena  Waśniewska, 
Monika Zalewska, Aldona Cyranowicz, Karol Kuliński,

− wniosek  był  omawiany  na  roboczym  spotkaniu  Rady  i  efektem  jest  przedłożony 
projekt uchwały – tu Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Błonie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zapytał  –  czy  ktoś  z  Radnych  chciałby  zabrać  głos  w 
związku z przedstawionym projektem uchwały. 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. Za głosowało 
15  Radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  0.  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała 
została przyjęta jednogłośnie.  Uchwale został nadany numer XXX/200/08 – stanowi ona 
załącznik do protokołu.
Głos zabrał Burmistrz p. Zenon Reszka, który podziękował Radzie za docenienie Jego pracy, 
podkreślając przy tym znaczącą rolę pomocy ze strony wszystkich  pracowników Urzędu – i 
w tym miejscu przekazał podziękowanie wszystkim pracownikom Urzędu.

Ad. 4.

Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków  Ochotniczych 
Straży Pożarnych, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 
organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę przedstawił inspektor w UMiG 
p.  Marek  Sitarski,  który  na  wstępie  przedstawił  swoją  osobę  i  przybliżył  zakres  swoich 
obowiązków, a dalej poinformował, że:

−  konieczność podjęcia uchwały wynika z nowelizacji uregulowań ustawowych,
− wysokość  ekwiwalentu  nie  może  przekraczać  1/175  przeciętnego  wynagrodzenia 

ogłaszanego przez Prezesa GUS w Monitorze Polskim i w aspekcie wysokości tego 
wynagrodzenia za III kw., ekwiwalent za 1 roboczo-godzinę wynosiłby odpowiednio 
16,96,-zł,

− Zarząd OSP Błonie podjął  uchwałę o rezygnacji  z wypłat  ekwiwalentu dla swoich 
druhów w roku 2009 – tu odczytał  treść tej uchwały,

− z wypłat ekwiwalentu zrezygnowały również OSP Bieniewo i Górna Wieś z uwagi na 
małą ilość działań/interwencji  w ciągu roku,

− OSP  Bieniewice  wstępnie  zadeklarowała  partycypację  w  wypłacaniu  tej  formy 
wynagrodzenia za udział w akcjach,
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− ustalenie ekwiwalentu w sąsiednich gminach przedstawia się następująco:
- Brwinów – 13,-zł,
- Leszno – 16,96,-zł
- Ożarów – nie ustalono,
- Babice Stare – 16,96,-zł
- Łomianki -nie ustalono,
- Kampinos – 13,-zł,
i  na  koniec  poprosił  o  stanowisko  Rady  w  powyższej  sprawie,  proponując  w  imieniu 
Burmistrza  ustalenie  ekwiwalentu  w  maksymalnej  wysokości  tj.  1/175  przeciętnego 
wynagrodzenia.
Przewodniczący Rady podziękował  i  skierował  pytanie  do Radnych – czy ktoś ma jakieś 
pytania do projektu uchwały.
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący  Rady  odczytał  treść  projektu  uchwały  z  kwotowo  określoną  wysokością 
ekwiwalentu tj. 16,96,- zł – w tym miejscu  Burmistrz zaproponował, aby w uchwale przyjęto 
jednak zapis  w brzmieniu:  „1/175 przeciętnego wynagrodzenia  ogłaszanego przez Prezesa 
GUS”.  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  projektem  uchwały 
z zaproponowanym określeniem wysokości ekwiwalentu. Za głosowało 15 Radnych, przeciw 
0, wstrzymało się 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 
Uchwale został nadany numer XXX/201/08 – stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  miejscowości  Bieniewice 
przedstawiła p. Magdalena Greń Inspektor w referacie ds. pozyskiwania środków unijnych 
UMiG Błonie, która poinformowała, że Plan ten:

− został przyjęty przez Zebranie Wiejskie w dniu 12 czerwca br.,
− jest niezbędnym załącznikiem do wniosku o dofinansowanie z programu rozwoju 

obszarów wiejskich.
Przewodniczący Rady:

− podziękował p. M. Greń,
− poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Ładu 

Przestrzennego w dniu 16 grudnia br. i został zaopiniowany pozytywnie,
− przypomniał,  że  Plan  Odnowy  miejscowości  Bieniewice  stanowiący  załącznik  do 

uchwały był przedłożony do wglądu 
i  zapytał czy obecnie ktoś z Radnych ma jakieś pytania.

Ponieważ Radni nie zgłosili pytań Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i 
zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Za głosowało 15 Radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę. 
Uchwale został nadany numer XXX/202/08 – stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6.

Projekt uchwały w sprawie ustalenia granic obszaru zabudowy śródmiejskiej miasta Błonie 
przedstawiła  p.  Małgorzata  Walczak  z  Zespołu  Urbanistycznego  w  Żyrardowie,  która 
poinformowała, że:

− obszar  ten  zawiera  się  pomiędzy ulicami:  Engelmana,  Poniatowskiego,  3-go Maja, 
Piłsudskiego,  Okrzei,  Norwida,  Jana  Pawła  II,  Kilińskiego,  Armii  Krajowej, 
Narutowicza, Warszawską, Powstańców,

− granice obszaru były omawiane na roboczym spotkaniu Rady, 
− utworzenie strefy daje możliwość zmniejszenia o połowę nasłonecznienia mieszkań w 
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budynkach wielorodzinnych,  co ma znaczenie w aspekcie obowiązku wykonywania 
certyfikatów energetycznych, które wymagane będą od 1 stycznia 2009 r, 

i wniosła o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady podziękował, a następnie kierując słowa do Radnych zapytał – czy ktoś 
ma jakieś   pytania.
O głos poprosił p. Krzysztof Wojtyński Przewodniczący Rady Osiedla Nr 3, który zapytał:
- czy tylko do obliczania certyfikatów energetycznych potrzebna jest ta strefa śródmiejska,
- dlaczego strefa ta została wyznaczona w takim kształcie, jak pokazano to w załączniku 

graficznym  –  tu  wskazał,  że  bloki  pomiędzy  ul.  Poniatowskiego  a  Okrzei  zostały 
pominięte,  a słabo zurbanizowane tereny przy ul. Engelmana zostały ujęte w tej strefie,

- czy  podjęcie  uchwały  nie  stworzy  możliwości  obejścia   w  pewnym  sensie  prawa 
budowlanego  przy  budowie  budynków  obok  siebie  w  kwestii  nasłonecznienia, 
ewentualnie braku światła dziennego – tu wskazał, że w strefie śródmiejskiej może to być 
zmniejszone  i  będzie  to  niekorzystne  dla  budynków,  które  już  obecnie  istnieją  –  tu 
przypomniał o proteście mieszkańców przeciwko budowie bloku przy ul. Poznańskiej i 
zapytał - czy taka uchwała nie stworzy możliwości wybudowania tego bloku.

W tym miejscu głos zabrała p. M. Walczak, która odpowiedziała, że:
- teren  o  którym  jw.  wspomniał  p.  Wojtyński,  gdzie  mieszkańcy  nie  zgadzali  się  na 

wybudowanie bloku,  nie jest objęty tą strefą,
- w  strefę  dlatego  zostały  włączone  puste  tereny,  aby  móc  od  razu  powyliczać 

nasłonecznienie,  bowiem wtedy  będzie  wiadomo  ile  powstanie  budynków  i  w  jakich 
odległościach,

- nasłonecznienie  należy  rozumieć  bardziej  jako  kierunki  świata  a  nie  odległości  –  tu 
p. M. Walczak wyjaśniła, że w aspekcie przepisów prawa budowlanego nasłonecznienie:
-  w mieszkaniach wielopokojowych musi wynosić 3 godziny  a  gdy utworzona jest strefa 
    śródmiejska  może wynosić 1,5 godziny, 
- natomiast w mieszkaniach jednopokojowych nasłonecznienie musi też wynosić 3 
   godziny, ale  w strefie śródmiejskiej nie określa się tego nasłonecznienia, dzięki czemu 
   można wybudować budynki z większą ilością mieszkań jednopokojowych..

Pan K. Wojtyński zapytał – czy ma to wpływ na istniejące budynki.
Pani M. Walczak odpowiedziała, że wyliczenia robi się dla budynków projektowanych, a dla 
istniejących już nie.
Przewodniczący Rady podziękował p. M. Walczak i ponieważ nie było więcej pytań zarządził 
głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia granic obszaru zabudowy 
śródmiejskiej  miasta  Błonie.  Za  głosowało  13  Radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  2. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę. 
Uchwale został nadany numer XXX/203/08 – stanowi ona załącznik do protokołu.

Ad. 7.

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  p.  Alfredowi  Sobczakowi  Naczelnikowi  Wydziału 
Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami, który:
- przedstawił projekt uchwały w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości, 
- odczytał  podstawę  prawną  i  treść  uchwały  oraz  uzasadnienie  wprowadzenia  jej  pod 

obrady Rady, wskazując m.in. że wymienione działki są niezbędne pod poszerzenie drogi 
gminnej jaką jest ulica Szkolna.

Przewodniczący  Rady  podziękował  p.  A.  Sobczakowi  i  zapytał  –  czy  są  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały. Radni nie zgłosili pytań.
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. Za głosowało 
14 Radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę. 
Uchwale został nadany Numer XXX/204/08 – stanowi ona załącznik do protokołu.

Ad. 8.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  postanowień  w  umowach  o  oddanie  gruntu  w 
użytkowanie wieczyste przedstawił p. Alfred Sobczak, który:

- poinformował,  że  projekt  uchwały  przedkłada  się  na  wniosek  Spółdzielni 
Mieszkaniowej w Błoniu, która zawnioskowała o wyrażenie zgody na  zmianę 
postanowień  zawartych  w  umowach  o  użytkowanie  wieczyste   w  celu 
ujednolicenia  terminów  tego  użytkowania  poprzez  zastosowanie  terminów 
uśrednionych,

- wniósł o podjęcie uchwały 
Przewodniczący Rady podziękował  Panu Naczelnikowi i skierował pytanie do Radnych – 
czy ktoś ma jakieś pytania do przedstawionego projektu uchwały.
Radni  nie  zgłosili  pytań.  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem 
projektu. Za głosowało 15 Radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodniczący Rady poinformował, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.
Uchwale został nadany numer XXX/205/08 – stanowi ona załącznik do protokołu.

Ad. 9.

Przewodniczący Rady ponownie udzielił głosu p. A. Sobczakowi, który w ramach prezentacji 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na udzielenie  bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności, poinformował, że:

- projekt  uchwały  został  przygotowany  na  wniosek  Spółdzielni  Mieszkaniowej 
„Własne mieszkanie” w Błoniu, 

- projekt był  omawiany na Komisji,  ale po obradach tej  Komisji  17 grudnia br. 
okazało  się,  że  Trybunał  Konstytucyjny  wydał  orzeczenie  kwestionujące 
zasadność przekształcania prawa użytkowania wieczystego w prawo własności na 
dotychczas obowiązujących zasadach i to orzeczenie wprowadza niepewność co 
do podjęcia przedmiotowej uchwały.

W tym  miejscu  o  głos  poprosił  p.  Antoni  Mrzygłocki  Wiceprzewodniczący  Rady,  który 
wyjaśnił, że:

- ustawa  kwestionowana  przez  Trybunał  Konstytucyjny  dot.  wykupienia  przez 
członków  spółdzielni  mieszkań  lokatorskich   na  własność  za  przysłowiową 
złotówkę,  natomiast  ustawa  w  oparciu  o  którą  przygotowany  został  projekt 
uchwały   dotyczy  tylko  i  wyłącznie  odrębnej  własności  i  to  nie  zostało 
zakwestionowane,

- podjęcie  uchwały stworzy możliwość wykupu mieszkań łącznie  z  gruntem na 
zasadach odrębnej własności

i podkreślił, że przedstawiony projekt uchwały nie ma nic wspólnego z orzeczenie Trybunału 
Konstytucyjnego i nic nie stoi na przeszkodzie, aby tę uchwałę przyjąć.
Na sali rozległy się brawa obecnych na Sesji członków spółdzielni mieszkaniowej.
Głos zabrał  p.  Zbigniew Wysocki,  który zapytał  – czy ta uchwała będzie dotyczyła  tylko 
Spółdzielni Mieszkaniowej, a jeśli tak to dlaczego.
Pan  A.  Mrzygłocki  odpowiedział,  że  tylko  Spółdzielni  Mieszkaniowej,  bowiem  z  takim 
wnioskiem Spółdzielnia ta wystąpiła.
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Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania.
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i następnie zarządził głosowanie nad 
jego przyjęciem. Za głosowało 15 Radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę jendogłośnie.
Uchwale został  nadany numer XXX/206/08 – stanowi ona załącznik do protokołu.

Ad. 10.

Naczelnik  WRGN  p.  Alfred  Sobczak  przedstawił  projektu  uchwały  w  sprawie  nabycia 
nieruchomości w drodze darowizny i poinformował, że:

- dot. to gruntów nabytych w użytkowanie wieczyste od firmy Vattenfall z czym 
wiąże się ponoszenie kosztów opłat za użytkowanie wieczyste,

- poprzez  podjęcie  przedmiotowej  uchwały  stwarza  się  możliwość  nabycia  w/w 
nieruchomości  gruntowych  w  drodze  darowizny  od  Skarbu  Państwa,  którego 
reprezentantem w tym wypadku  jest  Starosta  i  tym samym Gmina  nie  będzie 
ponosiła w/w kosztów

i wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał - czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania.
Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i następnie 
zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Za głosowało 15 Radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.
Uchwale został nadany numer XXX/207/08 – stanowi ona załącznik do protokołu.

Ad. 11.

Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  odczytanie 
Protokołu pokontrolnego.
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Radny  Jarosław  Hernik  wniósł  o  zatwierdzenie 
Protokołu pokontrolnego i odczytał następnie pełną jego treść.
Przewodniczący  Rady  podziękował  i  zapytał  -   czy  ktoś  z  Radnych  ma  pytania  do 
przedstawionego Protokołu. Radni nie zgłosili pytań.
Przewodniczący Rady odczytał  treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosków 
pokontrolnych i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.
Za głosowało 15 Radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Przewodniczący Rady stwierdził, że 
Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 
Uchwale  został  nadany  numer  XXX/208/08  –  stanowi  ona  załącznik  do  niniejszego 
Protokołu. 

Ad. 12.

Przewodniczący  Rady   poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  przedstawienie 
Planu pracy Komisji na rok 2009.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Jarosław Hernik zwracając się do Rady:
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- na  wstępie  powołując  się  na  zapisy  Statutu  Gminy  wskazał,  że  to  Rada 
zatwierdza  plan  pracy  Komisji  i  w  imieniu  Komisji  poprosił  o  takie 
zatwierdzenie,

- wyjaśnił,  że  jedno  zadanie  kontrolne  z  roku  2008  a  mianowicie  „Kontrola 
prawidłowości postępowania przetargowego w sprawie dokumentacji technicznej 
zachodniej obwodnicy Błonia” zostało przeniesione do planu na rok 2009,

- przedstawił dalsze propozycje zakresu działań kontrolnych Komisji na rok 2009 
– załącznik do niniejszego Protokołu,

- wniósł o zatwierdzenie proponowanego planu pracy Komisji.

Przewodniczący  Rady podziękował  i  zapytał  czy  Radni  mają  jakieś  pytania,  ewentualnie 
wnioski do proponowanego planu.
Radni nie zgłosili  pytań i uwag. Przewodniczący Rady odczytał  treść projektu uchwały w 
sprawie zatwierdzenia  planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2009 i zarządził głosowanie 
nad jego przyjęciem.
Za głosowało 15 Radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.
Uchwale został nadany Numer XXX/209/08 – stanowi ona załącznik do protokołu.

Ad. 13

Przewodniczący Rady p. Piotr Pniewski:
- na wstępie przekazał Radzie życzenia z okazji Świąt jakie na Jego ręce wpłynęły 

od:  Senatora  RP  Piotra  Andrzejewskiego,  przedstawicieli   Zarządu  i  Rady 
Powiatu oraz przedstawicieli  Sejmiku Mazowieckiego,

-  udzielił głosu:

- Radnemu Jackowi Jelińskiemu, który:
- podziękował za 100% wykonanie zadań inwestycyjnych w okręgu wyborczym 

Nr 12 jaki reprezentuje, a szczególnie podziękował za realizację takich zadań, 
jak:  oświetlenie  Alei  Orionistów,  ogrodzenie  Domu  Kultury,  utwardzenie 
drogi,

- wyraził nadzieję, że wykonane zostaną również te zadania, które znalazły się 
na tzw. liście rezerwowej.

Przewodniczący Rady w imieniu całej Rady przekazał ogólne podziękowanie dla wszystkich 
Wydziałów  Urzędu  za  duże  zaangażowanie  w  wykonanie  tegorocznego  budżetu  i 
jednocześnie zaapelował, aby rok ten zakończył się pełnym wykonaniem wszystkich założeń, 
a rok 2009 pełnym wykonaniem zatwierdzonych w budżecie zadań inwestycyjnych.

Ad. 14

O godz. 18.45 Przewodniczący Rady zamknął część I   XXX-ej Sesji Rady Miejskiej.
Burmistrz p. Zenon Reszka  zaprosił wszystkich zebranych na godz. 19.00  do sali obok na 
część II  tj. Spotkanie Opłatkowe.

Protokołowała:
Anna Sawicka

Przewodniczący Rady
/-/ Piotr Jakub Pniewski
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